

Referent: Ulla

Tilstede: Daniel, Adrienn, Kristian og Ulla

Fraværende: Jane

1. Økonomi (Kristian)

- Regnskab for 2023
 - Endeligt regnskab godkendt af Lennart (revisor)
- I forhold til regnskabet, satte Kristian spørgsmålstegn ved udgifter til
 - Stævnekonto – udgift pr år 175kr – er den nødvendig – Ulla tjekker med Kim og Brian
 - Falck – udgift pr år 237kr – Beløb går til en førstehjælpskasse, som vi bruger til vores stævner. Kan vi genopfylde selv?
 - Vi får en uspecificeret regning fra Nets – Kristian vil tale med Lise for at få mulighed for at tilgå MyNets.
 - Ulla skal sende Islevs reference til FIR, så Kristian kan betale Fir kontingent – det er 40.
- Budget for 2024 (opdateret budget vedlagt)
 - Islev vil tilbyde gratis medlemskab til sponsorer
 - Bestyrelsesmedlemmer får hvert år et gavekort på 500kr
 - Instruktører får hvert år en julegave på 700kr.

2. Stævneudvalg (Adrienn og Ulla)

- Duathlon – udskudt til 29/9
- Hjælpere til Duathlon skal
- Der vil ikke blive afholdt Trailløb i 2024 (mail fra Kim til Adrienn)

3. Aktivitetsudvalg (Jane og Daniel)

- Wellness – d. 17/2 – vi har indbudt Hvidovre og Brøndby og vi har allerede fået 6 tilmeldinger – de overfører 100kr til Ulla, som vil overføre til Islev, når tilmeldingsfristen er udløbet
- Brunch på cafe Sixpense d. 10/3 – Ulla laver event og inviterer Hvidovre og Brøndby
- Nytårsløb, d. 30/12 var meget vellykket – vi var ca. 35
- Julefrokost – vores tilmeldingsfrist skal være en uge før, da vi ikke kunne tilkøbe flere kuverter efter 8 dage før arrangementet. Måske vi skal finde anden leverandør. Desuden skal vi være bedre forberedte mht til underholdning.

4. Trænerudvalg (Ulla)

- Ny svømmetræner Bo Jacobsen
- Katja har fået et kursus i svøm, som hun har måtte aflyse grundet hendes nye arbejde. Tilmeldingsgebyret vil blive refunderet sidst i februar.

- Katja kan indtil videre ikke undervise om tirsdagen, pga nyt arbejde. Ulla har talt med Katja om muligheden for lørdag morgen svømmeundervisning, men det er desværre ikke muligt. Vi leder efter et alternativ.
- Islevbadet lukker 29/4 – Gitte har sendt mail vedr. alternativer i perioden – frist 10/2
- Træningssamarbejde med Hvidovre og Brøndby tri forløber godt. (referat vedlagt fra 11/1 vedlagt)
 - Spinning næste sæson tilbud til næste møde
 - Udendørs cykling, Uperform trænerne er meget dyre. Vi skal undersøge, hvilken træning forventes – hvis bare almindelig intervaltræning, kan vi selv.
 - Events – Daniel har talt med Kim vedr. teknik træning, hvilket er en rigtig god ide. Vi har haft det tidligere, så lad os endelig prøve igen.
 - Næste møde 11/2 kl 19:00, hvor vi skal aftale udendørs cykling?

5. Klubmodul (Daniel og Ulla)

- Admin til mails server – vi har problemer med at løse problemet med at sende mails til gmail konti.
- Daniel undersøger muligheden for at skifte domæne og hvad prisen er.
- Daniel og Ulla tjekker medlemslisten og rydder op.

6. Facebook (Jane)

7. Vedtægter og Cykelreglement

- Daniel har sendt forslag – Mangler review fra bestyrelsen.

8. Generalforsamling

- Dagsorden skal udsendes senest 3 uger, dvs. senest d. 28/2 inkluderet regnskab og budget (Ulla)
- På valg:
 - Daniel, Jane vil gerne genvælges for 1 år
 - Adrienn vil gerne genvælges for 2 år
 - Nina vil gerne genvælges som suppleant
 - Revisor Lennart vil gerne genvælges
- Indkøb af Pizza og drikke og en smule snacks- Ulla
- Hestestalden på Rødovregaard bestilt
- Daniel indkøber pokaler til Klubmestre 2022 og sætter Klubmestre fra 2023 på vandrepokalen (Adrienn kontakter Brian for at få vandrepokalen)
- Daniel løber blomsterbuketter til Klubmetre i 2023 (Mads og Adrienn)
- Ulla vil spørge Jane, om hun vil være referent – og Nina om dirigentposten.
- Beretninger skal laves:
 - Formand (Ulla)

- Aktivitet (Daniel)
- Træner (Ulla)
- Stævneudvalg (Adrienn)
- Regnskab (Kristian)
- Budget (Ulla)

9. Næste møde

- Hvor: Daniel
- Hvornår: d. 10. april kl 19:00
- Referent: Jane?
- Konstituerende møde

10. Eventuelt